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Protokół Nr II 

z sesji Rady Powiatu w Kętrzynie 

23 maja 2024 roku, godz. 13:00 

 

 

Ustawowy skład Rady Powiatu w Kętrzynie stanowi 17 radnych, podczas rozpoczęcia 

obrad nieobecni: radny  Andrzej Niedźwiecki oraz radny Karol Światłowski. Lista obecności 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Obrady prowadził Przewodniczący Rady Powiatu  

w Kętrzynie Leszek Szewczuk.  

 

Ad. pkt 1 

OTWARCIE SESJI 

O godz. 13:00 w Sali Kominkowej Starostwa Powiatowego w Kętrzynie 

Przewodniczący Rady Leszek Szewczuk otworzył II sesję Rady Powiatu w VII kadencji, 

stwierdził prawomocność obrad i powitał zebranych radnych oraz zaproszonych gości. 

 

Ad. pkt  2 

PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD 

Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia i poprosił o zgłaszanie wniosków  

o jego zmianę. 

1. Otwarcie II sesji Rady Powiatu w Kętrzynie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.  Przedstawienie porządku obrad - zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmian. 

3.  Sprawozdanie Starosty Kętrzyńskiego z prac Zarządu Powiatu w Kętrzynie w okresie 

międzysesyjnym. 

4.  Zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu Powiatu po złożonym 

sprawozdaniu. 

5.  Odpowiedzi na zadane zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu Powiatu. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Informacje o działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kętrzynie, w tym: 

a) roczne sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Kętrzynie za 2023 rok wraz z wykazem potrzeb na 2024 rok w zakresie realizacji zadań 

pomocy społecznej i innych ustaw, w tym zawierające monitoring programów. 

  b) roczne sprawozdanie z efektów pracy Organizatora Rodzinnej Pieczy Zastępczej  

w Powiecie Kętrzyńskim za 2023 rok; 

c) ocena Zasobów Pomocy Społecznej Powiatu Kętrzyńskiego. 

8. Informacja na temat funkcjonowania Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu.  

9. Informacja na temat funkcjonowania Szpitala Powiatowego w Kętrzynie.  

10. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z realizacji Programu Współpracy Powiatu 

Kętrzyńskiego  

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami w roku 2023.  

11. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) zmiany uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie 

Powiatu Kętrzyńskiego, warunków i zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki 

opłaty za korzystanie z tych przystanków;  

b)  powołania Rady Społecznej przy Szpitalu Powiatowym w Kętrzynie; 

c) powołania Rady Społecznej przy Zespole Opieki Zdrowotnej w Reszlu; 

d) delegowania radnych Rady Powiatu Kętrzyńskiego w skład Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku; 

e) wyznaczenia przedstawicieli Rady Powiatu w Kętrzynie do Stowarzyszenia 

Warmińsko-Mazurskich Samorządów Pogranicza; 

f) ustalenia wynagrodzenia Starosty Kętrzyńskiego; 
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g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2024 – 2035;  

h) zmian w budżecie powiatu na rok 2024; 

12. Informacje, oświadczenia, wolne wnioski. 

13. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 7 maja 2024 r.  

14. Zamknięcie II sesji Rady Powiatu w Kętrzynie. 

 

Starosta Michał Kochanowski złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad w punkcie 11. 

dwóch projektów uchwał w sprawie: 

b) powołania Rady Społecznej przy Szpitalu Powiatowym w Kętrzynie, 

c) powołania Rady Społecznej przy Zespole Opieki Zdrowotnej w Reszlu. 

Starosta wyjaśnił, że do dnia sesji Wojewoda nie wskazał swoich przedstawicieli do Rad 

społecznych, w związku z czym projekty uchwał nie mogą zostać podjęte.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu poddał zgłoszony wniosek pod głosowania. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie głosami 15 „za”. 

 

 

Ad. pkt  3 

SPRAWOZDANIE STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO Z PRAC ZARZĄDU POWIATU  

W KĘTRZYNIE W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM 

Przechodząc do kolejnego punktu obrad Przewodniczący Rady Leszek Szewczuk 

poprosił Starostę Michała Kochanowskiego o przedstawienie sprawozdania. 

 

Starosta poinformował, że sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w okresie od 21 

kwietnia 2024 r. do 23 maja 2024 r. radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu. Starosta przedstawił następujące tematy: 

1) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją na temat wyników postępowań o udzielenie 

zamówień w trybie podstawowym bez negocjacji: 

 

 „POPRAWA BEZPIECZEŃSTWA DROGOWEGO POPRZEZ PRZEBUDOWĘ 

I REMONT DRÓG POWIATOWYCH NA TERENIE POWIATU 

KĘTRZYŃSKIEGO” 

W związku z ogłoszeniem oferty złożyło 3 wykonawców.  

 Przedsiębiorstwo Robót Drogowo-Mostowych „Ostrada” Sp. z o.o. z Ostrołęki,  

z ceną 6.923.861,27 zł 

 Przedsiębiorstwo Robót Drogowych Sp. z o.o. z Gajewa, z ceną 9.751.358,82 zł 

 Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów Sp. z o.o. z Mińska Mazowieckiego,  

z ceną 7.871.986,47 zł 

 

Zarząd Powiatu, na podstawie art. 255 pkt 6 w związku z art. 457 ust. 1 pkt 1 Pzp, 

zadecydował o unieważnieniu niniejszego postępowania. Ponadto zadecydował o 

ogłoszeniu nowego postępowania o udzielenie zamówienia: „Poprawa bezpieczeństwa 

drogowego poprzez przebudowę i remont dróg powiatowych na terenie Powiatu 

Kętrzyńskiego”. 

 

POSTĘPOWANIE II 

 

W związku z ogłoszeniem postępowania II oferty złożyło 3 wykonawców.  

 Przedsiębiorstwo Robót Drogowych Sp. z o.o. z Gajewa, z ceną 7.964.271,16 zł 
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 Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów Sp. z o.o. z Mińska Mazowieckiego,  

z ceną 8.237.100,16 zł 

 PONE VIAM Jarosław Nowak z Kadzidłowa, z ceną 7.794.867,83 zł 

 

Po zbadaniu ofert stwierdzono podstawy do odrzucenia oferty złożonej przez PONE 

VIAM Jarosław Nowak - na podstawie art. 226 ust. 1 pkt 2 lit. c) Pzp. 

 

Wobec powyższego Zarząd Powiatu zadecydował o odrzuceniu oferty firmy PONE 

VIAM Jarosław Nowak oraz wyborze najkorzystniejszej oferty firmy Przedsiębiorstwo 

Robót Drogowych Sp. z o.o. 

 

 „POPRAWA PARAMETRÓW TECHNICZNO-UŻYTKOWYCH DROGI 

POWIATOWEJ NR 1580N STUDZIENIEC-KORSZE-RÓWNINA GÓRNA NA 

ODCINKU STUDZIENIEC – DŁUŻEC WIELKI” 

W związku z ogłoszeniem oferty złożyło 2 wykonawców. Nie stwierdzono podstaw  

do ich odrzucenia. 

 

 STRABAG Sp. z o.o. z Pruszkowa, z ceną 2 433 572,77 zł 

 Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów Sp. z o.o. z Mińska Mazowieckiego,  

z ceną 2 272 224,51 zł 

 

Najkorzystniejszą ofertę złożył Wykonawca: Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów  

Sp. z o.o., który uzyskał łącznie 100,00 pkt.  Wykonawca nie podlega wykluczeniu oraz 

przedstawił dowody potwierdzające spełnienie warunków udziału w postępowaniu. 

 

Wobec powyższego Zarząd Powiatu zadecydował o przyjęciu oferty firmy 

Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów Sp. z o.o., jako najkorzystniejszej  

i powierzeniu wykonawcy zamówienia do realizacji. 

 

 „PRZEBUDOWA DROGI POWIATOWEJ NR 1567N SZCZURKOWO-

WODUKAJMY-SĘPOPOL-GLITAJNY - ETAP II” 

W związku z ogłoszeniem oferty złożyło 3 wykonawców. Nie stwierdzono podstaw  

do ich odrzucenia. 

 

 STRABAG Sp. z o.o. z Pruszkowa, z ceną 2 853 813,11 zł 

 Michał Głodowski DROGBUD z Żygot, z ceną 2 311 588,20  zł 

 Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów Sp. z o.o. z Mińska Mazowieckiego,  

z ceną 2 177 401,60 zł 

 

Najkorzystniejszą ofertę złożył Wykonawca: Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów 

Sp. z o.o., który uzyskał łącznie 100,00 pkt. Wykonawca nie podlega wykluczeniu oraz 

przedstawił dowody potwierdzające spełnienie warunków udziału w postępowaniu. 

 

Wobec powyższego Zarząd Powiatu zadecydował o przyjęciu oferty firmy 

Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów Sp. z o.o., jako najkorzystniejszej  

i powierzeniu wykonawcy zamówienia do realizacji. 

2) Zarząd Powiatu w drodze podjętych uchwał powołał komisje odbiorowe do 

przeprowadzenia czynności odbiorowych następujących zadań inwestycyjnych:  

 

 Budowa peronu przystankowego wraz z dojściem do tego peronu na ulicy Kościuszki  
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DP nr 1580N w miejscowości Korsze 

  Odbioru dokonano w dniu 28.03.2024 r. 

 

 Przebudowa  przejść dla pieszych w obszarze oddziaływania dwóch  przejść dla 

pieszych na DP nr 1709N w miejscowości Siemki 

  Odbioru dokonano w dniu 17.04.2024 r. 

 

 Przebudowa przejść dla pieszych w obszarze oddziaływania dwóch przejść dla pieszych 

na ulicy Szkolnej DP nr 1711N w miejscowości Srokowo 

  Odbioru dokonano w dniu 30.04.2024 r. 

 

 Przebudowa przejść dla pieszych w obszarze oddziaływania przejścia dla pieszych  

na DP nr 1980N w miejscowości Frączkowo 

  Odbioru dokonano w dniu 28.03.2024 r. 

 

 Przebudowa przejść dla pieszych w obszarze oddziaływania przejścia dla pieszych  

na DP nr 1713N w miejscowości Mołtajny 

  Odbioru dokonano w dniu 28.03.2024 r. 

 

 Poprawa efektywności energetycznej budynków Starostwa Powiatowego i Zarządu 

Dróg Powiatowych w Kętrzynie wraz z adaptacją pomieszczeń 

Odbiór zaplanowano na dzień 23.05.2024 r.  

 

 Remont drogi powiatowej nr 1610N w km 8+036 do km 9+852 w msc. Siemki 

Odbioru dokonano w dniu 10.05.2024 r. 

 

 „Remont drogi powiatowej nr 1396N w km 15+814 do km 18+780 Momajny – 

Michałkowo – etap I (długość 1.560,00 mb)”. 

  Odbioru dokonano w dniu 10.05.2024 r. 

3) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o wykonaniu budżetu Powiatu Kętrzyńskiego: 

✓ za luty 2024 r., z której wynika, że DOCHODY wykonano w kwocie 29 876 559,83 zł,  

co stanowi 18,5% planu, natomiast WYDATKI w kwocie 17 046 505,03 zł, tj. na 

poziomie 9,6% planu, 

✓ za marzec 2024 r., z której wynika, że DOCHODY wykonano w kwocie 41 571 750,56 

zł, co stanowi 25,5% planu, natomiast WYDATKI w kwocie 26 834 697,92 zł, tj. na 

poziomie 15,0% planu, 

✓ za kwiecień 2024 r., z której wynika, że DOCHODY wykonano w kwocie 

52 687 738,21 zł, co stanowi 32,2% planu, natomiast WYDATKI w kwocie 

36 034 905,53 zł, tj. na poziomie 20,1% planu. 

4) Zarząd Powiatu podjął uchwały natury finansowej: 

➢ Nr 1615/2024 w sprawie przyjęcia informacji o stanie mienia Powiatu Kętrzyńskiego  

za rok 2023, 

➢ Nr 1616/2024 w sprawie przyjęcia sprawozdania rocznego z wykonania budżetu 

Powiatu Kętrzyńskiego za 2023 rok, 

➢ Nr 1617/2024 w sprawie przyjęcia sprawozdania rocznego z wykonania planu 

finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu za rok 2023, 

➢ Nr 1618/2024 w sprawie przyjęcia sprawozdania rocznego z wykonania planu 

finansowego Szpitala Powiatowego w Kętrzynie za rok 2023, 

➢ Nr 1619/2024 w sprawie przyjęcia sprawozdania rocznego z wykonania planu 
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finansowego Centrum Biblioteczno-Kulturalnego Powiatu Kętrzyńskiego za rok 2023,  

➢ Nr 1633/2024 w sprawie kwartalnej informacji o wykonaniu budżetu Powiatu 

Kętrzyńskiego za I kwartał 2024 roku, 

➢ Nr 1634/2024 w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego Powiatu Kętrzyńskiego 

za 2023 rok, 

➢ Nr 5.2024 w sprawie informacji o wykonaniu budżetu Powiatu Kętrzyńskiego za rok 

2023. 

5) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 1620/2024 przekazał nieodpłatnie ze stanu 

ewidencyjnego majątku Starostwa Powiatowego w Kętrzynie na stan ewidencyjny 

majątku Zarządu Dróg Powiatowych w Kętrzynie inwestycję zakończoną prowadzoną 

przez Powiat Kętrzyński pn.: „Wykonanie chodnika wraz z przejściem dla pieszych 

wzdłuż drogi powiatowej nr 1735N w miejscowości Sławkowo” – wartość początkowa 

107.570,27 zł, umorzenie 0 zł. 

6) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 1628/2024 dokonał podziału rezerwy 

celowej oraz zmian w budżecie powiatu na rok 2024. 

7) Zarząd Powiatu zapoznał się z protokołem z weryfikacji przedstawionego rozliczenia  

z wykorzystania dotacji celowej za I kwartał 2024 r. przez Gminę Reszel w sprawie 

powierzenia Gminie prowadzenia zadania publicznego Powiatu Kętrzyńskiego w zakresie 

bieżącego utrzymania dróg kategorii powiatowej położonych na terenie Miasta Reszel. 

 

Kwota przyznanej dotacji, zgodnie z Porozumieniem nr WAI.P.7.2023 z dnia 30 listopada  

2023 r. wynosi 165.000 zł i została wykorzystana w wysokości 101.646,60 zł. Środki jako 

nadwyżka w budżecie wynoszą 63.353,40 zł. 

8) Zarząd Powiatu zapoznał się z protokołem z weryfikacji przedstawionego rozliczenia dot. 

udzielonej dotacji ze środków Powiatu w roku 2024 Mazurskiemu Stowarzyszeniu Na 

Rzecz Osób Niepełnosprawnych w Kętrzynie na dofinansowaniem działalności Warsztatu 

Terapii Zajęciowej w Kętrzynie za I kwartał 2024 r. 

 

Kwota przyznanej dotacji, zgodnie z Umową nr WBF.U.1.1.2024 z dnia 23 stycznia 2024 r. 

wynosi 149.760 zł i została wykorzystana w wysokości 27.133 zł. Środki pozostające  

w budżecie Powiatu wynoszą 122.627 zł. 

9) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 1622/2024 rozstrzygnął Otwarty Konkurs 

Ofert na realizację zadań publicznych Powiatu Kętrzyńskiego w 2024 roku. 

10) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o ofercie złożonej w postępowaniu o udzielenie 

zamówienia w trybie podstawowym bez negocjacji pt.: „PODNIESIENIE POZIOMU 

CYBERBEZPIECZEŃSTWA W POWIECIE KĘTRZYŃSKIM”.  

11) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 4.2024 podał do publicznej wiadomości 

informację, że na realizację Budżetu Obywatelskiego Powiatu Kętrzyńskiego w roku 

budżetowym 2025 przeznacza się kwotę 25 000,00 zł.  

Zarząd Powiatu zapoznał się z rozliczeniem wykorzystania środków PFRON za 2023 r. 

oraz informacją o wydatkowanych środkach PFRON za I kwartał 2024 r. przez 

Powiatowy Zakład Aktywności Zawodowej w Kętrzynie. 

 

✓ Wysokość środków PFRON otrzymanych i wykorzystanych w 2023 r. – 87.833 zł 

✓ Wysokość dofinansowania ze środków PEFRON na 2024 r. –  1.258.000 zł 

➢ Wykorzystanie od stycznia do marca 2024 r. – 345.294,61 zł 

12)  Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 7.2024 wyznaczył apteki 

ogólnodostępne w mieście Kętrzyn do pełnienia dyżurów w dni wolne od pracy. 

13) Zarząd Powiatu w drodze podjętych uchwał powierzył pomocnicze działania zakupowe 

oraz udzielił pełnomocnictwa Centrum Usług Wspólnych Powiatu Kętrzyńskiego  

do wykonania pomocniczych działań zakupowych wspierających Powiat Kętrzyński  
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w organizacji postępowań o udzielenie poniższych zamówień: 

 „Poprawa bezpieczeństwa drogowego poprzez przebudowę i remont dróg 

powiatowych na terenie Powiatu Kętrzyńskiego” – postępowanie II; 

 „Usługa pełnienia funkcji inspektora nadzoru inwestorskiego branży konstrukcyjno 

- budowlanej/sanitarnej/elektrycznej* nad realizacją zadania pn.: „Przebudowa i remont 

budynków warsztatów szkolnych w ramach utworzenia i wsparcia funkcjonowania 

Branżowego Centrum Umiejętności w dziedzinie przemysłu meblarskiego w Zespole 

Szkół im. M. Rataja w Reszlu”; 

 „Dostawa sprzętu komputerowego i urządzeń peryferyjnych w ramach utworzenia  

i wsparcia funkcjonowania Branżowego Centrum Umiejętności w dziedzinie przemysłu 

meblarskiego w Zespole Szkół im. M. Rataja w Reszlu”. 

14)  Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 1632/2024 pozytywnie zaopiniował 

„Program Ochrony Środowiska dla Gminy Reszel na lata 2024-2028 z perspektywą do 

roku 2032”, przedłożony przez Burmistrza Reszla w dniu 29 marca 2024 r. 

15) Zarząd Powiatu zawarł porozumienie z Powiatem Działdowskim w sprawie 

powierzenia Powiatowi Kętrzyńskiemu prowadzenia zadania publicznego z zakresu 

pomocy społecznej, polegającego na prowadzeniu domów dla matek z małoletnimi 

dziećmi i kobiet w ciąży na okres od 01.01.2024 r. do 31.12.2024 r. 

16) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 2.2024 zadecydował o przeprowadzeniu 

konsultacji Powiatowego Programu Korekcyjno-Edukacyjnego dla Osób Stosujących 

Przemoc Domową na lata 2024-2030 oraz Powiatowego Programu Psychologiczno-

Terapeutycznego dla Osób Stosujących Przemoc Domową na lata 2024-2030. 

17) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 6.2024 przyjął Raportu o stanie Powiatu 

Kętrzyńskiego w roku 2023. 

18) Zarząd Powiatu zawarł umowę na „Utworzenie i wsparcie funkcjonowania Branżowego 

Centrum Umiejętności w dziedzinie przemysłu meblarskiego w Zespół Szkół im. 

Macieja Rataja w Reszlu". 

19) Zarząd Powiatu zawarł umowę z Ministerstwem Sportu i Turystyki na realizację 

zadania pn. Modernizacja kompleksu sportowego „Moje boisko – Orlik 2012 przy  

I Liceum Ogólnokształcącym im. W. Kętrzyńskiego w Kętrzynie, w ramach Programu 

modernizacji kompleksów sportowych „Moje Boisko – Orlik 2012” – edycja 2023. 

➢ dofinansowanie na kwotę 630 200,00 zł 

➢ całość inwestycji zaplanowana na kwotę 1 260 422,82 zł. 

20) W celu realizacji uchwał Rady Powiatu w Kętrzynie, podjętych na poprzednich sesjach, 

Zarząd Powiatu podjął czynności formalno-prawne: 

 w ramach nadzoru wymagane przepisami uchwały zostały przesłane 

Wojewodzie Warmińsko-Mazurskiemu, 

 

Brak jest rozstrzygnięć nadzorczych Wojewody oraz uchwał Kolegium RIO  

w Olsztynie, stwierdzających nieważność uchwał Rady Powiatu. 

 

 wymagane przepisami, uchwały zostały przesłane do Dziennika Urzędowego 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego, celem publikacji. 

 

Ad. pkt 4 

ZAPYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO I CZŁONKÓW ZARZĄDU 

 Radny Rafał Rypina odnosząc się do informacji o modernizacji kompleksu sportowego 



 7 

„Moje Boisko” przy I Liceum Ogólnokształcącym im. W. Kętrzyńskiego w Kętrzynie zapytał 

kiedy planowane jest rozpoczęcie inwestycji. 

 

Ad. pkt 7 

ODPOWIEDZI NA ZAPYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO I CZŁONKÓW 

ZARZĄDU POWIATU 

Starosta Michał Kochanowski odpowiadając na pytanie radnego Rafała Rypiny 

wyjaśnił, że nie ma jeszcze wyłonionego wykonawcy tego zadania, ale zgodnie  

z harmonogramem prac remont zostanie zakończony w tym roku.  

Ad. pkt 8 

INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

 Radny Rafał Rypina odczytał i złożył na piśmie zapytanie dotyczące Orlika 

zlokalizowanego przy Zespole Szkół im. Marii Curie Skłodowskiej w Kętrzynie, gdzie 

usunięto siatki z bramek oraz piłkołapy (zał. nr 3).  

 

Ad. pkt  9 

INFORMACJE O DZIAŁALNOŚCI POWIATOWEGO CENTRUM POMOCY 

RODZINIE W KĘTRZYNIE 

 Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że sprawozdanie przygotowane przez 

Dyrektor Dorotę Siwicką zostało przesłane radnym z materiałami sesyjnymi (zał. nr 4). 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie informacji.  

 

 Dyrektor Dorota Siwicka przedstawiła zebranym prezentację multimedialną i omówiła 

poszczególne zagadnienia. 

 

 Radny Mirosław Bobrowski zapytał ile osób usamodzielniło się pozostając w powiecie 

kętrzyńskim. 

 Dyrektor poinformowała, że jest to 14 osób, ale wliczone są osoby przebywające na 

studiach w innych miastach.   

 

 Radny Sławomir Pleskowicz zapytał czy można uzyskać kontakt do organizacji 

pozarządowych działających na polu pomocy społecznej. 

 Dyrektor poinformowała, że aktualny spis wywieszony jest na stronie internetowej 

ROPSu. 

 

 Radna Stefania Siewruk – Welens zapytała dlaczego nie ma zbyt wielu osób chętnych 

do pełnienia funkcji rodziny zastępczej oraz co można zrobić, aby to zmienić.  

 Dyrektor powiedziała, że wśród obecnych na posiedzeniu również jest wiele osób, które 

mogłyby wychować niejedno dziecko w pieczy zastępczej, a jednak tego nie robią, więc w tej 

chwili trendem jest to, że ludzie nie mają dzieci lub mają tylko jedno lub dwoje. Ponadto 

Dyrektor wyjaśniła, że jest to ciężka praca, ponieważ często są to dzieci chore, po 

traumatycznych przejściach i trzeba mieć na uwadze, że opieka nad nimi jest wymagająca. 

Dyrektor dodała, że PCPR robi wiele rzeczy, aby promować rodzicielstwo zastępcze  

i zachęcać. 

 

 Starosta Michał Kochanowski zwrócił uwagę na ogrom zadań realizowanych przez 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Kętrzynie, a jest to między innymi nadzór nad 
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działalnością Domu Pomocy Społecznej, szkolenie kadr pomocy społecznej z całego powiatu, 

prowadzenie poradnictwa specjalistycznego, prowadzenie Ośrodka Interwencji Kryzysowej, 

realizacja Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie, działalność informacyjna, 

współpraca z policją i sądem, prowadzenie mieszkania treningowego dla usamodzielniających 

się wychowanków pieczy zastępczej, prowadzenie Domu dla Matek z Małoletnimi Dziećmi  

i Kobiet w Ciąży, Szkoła dla Rodziców i Wychowawców, realizacja programu Asystent Osoby 

z Niepełnosprawnościami, realizacja Programu Ograniczenia Przestępczości, piecza zastępcza 

– usamodzielnienia, praca z rodzinami biologicznymi i zastępczymi, praca i nadzór nad 

placówkami opiekuńczo-wychowawczymi, Zespół do spraw Orzekania o Niepełnosprawności, 

realizacja dotacji z PFRON, pozyskiwanie środków zewnętrznych. Starosta podziękował za 

pracę i wyraził uznanie dla Dyrektor Doroty Siwickiej i wszystkich pracowników Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Kętrzynie. Ponadto wymieniając zadania jednostki Starosta 

powiedział o realizacji Programu Reintegracji Rodzin Biologicznych, niwelowaniu barier 

architektonicznych w budynku Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, utworzenie  

i uzupełnianie lodówki społecznej przy współpracy z Bankiem Żywności, Stowarzyszeniem  

i innymi zaangażowanymi osobami. Starosta dodał, że Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie 

otrzymało nagrodę Amicus Bonus za podejmowanie wyróżniających się,  nowatorskich działań 

i bycie wzorem dla innych jednostek pomocy społecznej. 

 

 Radna Stefania Siewruk-Welens powiedziała, że to bardzo ładnie ze strony Starosty, że 

bardzo pozytywnie wypowiedział się na temat pracy Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Kętrzynie. Radna dodała, że przez ostatnie 5,5 roku jednostka bardzo rozszerzyła 

swoje aktywności. Radna wyraziła wielki szacunek, gratulacje i powiedziała, że Dyrektor 

Dorota Siwicka jest wzorem urzędnika – miła, sympatyczna, empatyczna i chętna do rozmowy 

na każdy temat. 

 

 Radny Sławomir Pleskowicz powiedział, że ma przyjemność pracy w Powiatowym 

Zespole ds. Niepełnosprawności i  Dyrektor Dorota Siwicka zawsze kompetentnie wyjaśnia 

różne sprawy i wspiera w realizacji zadań. Następnie radny poprosił, aby Dyrektor Dorota 

Siwicka pomogła w zwiększeniu obsady pielęgniarskiej w Domu Pomocy Społecznej, 

ponieważ tylko pielęgniarki są uprawnione do podawania pensjonariuszom leków. 

 Dyrektor Dorota Siwicka poinformowała, że czeka na zapowiadany rządowy program 

dotyczący dodatkowych środków dla Domów Pomocy Społecznej.  

 

 W związku z wyczerpaniem tematu Przewodniczący zamknął dyskusję w tym punkcie 

obrad.  

 

Podczas realizacji punktu na obrady przybył radny Andrzej Niedźwiecki.  

 

Ad. pkt 10 

INFORMACJA NA TEMAT FUNKCJONOWANIA ZESPOŁU OPIEKI 

ZDROWOTNEJ W RESZLU 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że sprawozdanie przygotowane przez 

Dyrektor Katarzynę Ślimak zostało przesłane radnym z materiałami sesyjnymi (zał. nr 5). 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie informacji. 

 

 Dyrektor Katarzyna Ślimak poinformowała, że Zespół Opieki Zdrowotnej w Reszlu 
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pełni całodobową opiekę w ramach opieki długoterminowej nad pacjentami po udarach, 

wylewach oraz poszkodowanych w różnego rodzaju wypadkach. Dyrektor dodała, że 

najczęściej są to osoby starsze, nad którymi trzeba pełnić stałą opiekę, w związku z czym 

rodziny nie zawsze dają sobie z tym radę.  

 Dyrektor powiedziała, że personel placówki jest wykwalifikowany, szczególnie pod 

względem rehabilitacji. Dyrektor wyjaśniła, że placówka udziela następujących świadczeń: 

➢ w trybie stacjonarnym, całodobowo: 

- pielęgnacyjno – opiekuńcze w Zakładzie Opiekuńczo-Leczniczym – 45 łóżek 

- opieki paliatywnej w Oddziale Paliatywno-Hospicyjnym – 12 łóżek  

➢ trzy dni w tygodniu 

- świadczenia związane z ambulatoryjną opieką specjalistyczną, w ramach Poradni 

Chirurgii Ogólnej  

 

Dyrektor poinformowała, że Zespół Opieki Zdrowotnej w Reszlu posiada nową 

pracownię RTG, dział fizjoterapii oraz dział farmacji szpitalnej. Ponadto Dyrektor powiedziała, 

że to dzięki administracji i obsłudze technicznej, której na co dzień pacjenci nie widzą, zostało 

poczynionych wiele zmian w ostatnich 8 latach.  

Następnie Dyrektor przedstawiła zatrudnienie w Zespole Opieki Zdrowotnej: 

Kadra pielęgniarska: 

- 14 osób – umowa o pracę w pełnym wymiarze godzin 

- 1 osoba – umowa o pracę w wymiarze ¾ etatu 

- 9 osób – umowy cywilnoprawne 

 

 Kadra lekarska: 

 - specjalista chorób wewnętrznych – umowa o pracę w pełnym wymiarze godzin  

 - specjalista anestezjolog – umowa cywilnoprawna 

 - specjalista chirurgii ogólnej – umowa cywilnoprawna 

 - specjalista chorób wewnętrznych – umowa cywilnoprawna 

 - psychiatra – umowa cywilnoprawna 

 - specjalista neurolog – umowa cywilnoprawna 

 - specjalista radiolog – umowa cywilnoprawna 

 - specjalista neurologopedii – umowa cywilnoprawna 

 - psycholog – umowa cywilnoprawna ( od lipca 2024 r. w ramach wolontariatu) 

 

 Opiekunowie medyczni: 

 - 9 osób – umowy o pracę w pełnym wymiarze godzin 

 - 4 osoby – umowy cywilnoprawne 

 

 Dział farmacji: 

 - technik farmaceutyczny – umowa o pracę w pełnym wymiarze godzin  

 - mgr farmacji – umowa cywilnoprawna 

 

 Pracownia RTF: 

 - 2 techników radiologii – umowa cywilnoprawna 

 

 Dyrektor poinformowała, że wynik finansowy na koniec 2023 roku wyniósł 334 744,51 

zł nadwyżki, natomiast stan środków na dzień 15 kwietnia 2024 r. wynosi 1 230 668,00 zł na 
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rachunku głównym oraz 1 300 000,00 zł na lokacie.  

 

 Przewodniczący Rady Powiatu otworzył dyskusję w tym punkcie. 

 

 Radna Dorota Nowik zapytała ile osób korzystało z poradni psychologicznej, 

logopedycznej, terapii zajęciowej itd. oraz co się dzieje, że psycholog będzie pracowała  

w ramach wolontariatu.  

 Dyrektor wyjaśniła, że nie prowadzi szczegółowych statystyk dotyczących korzystania 

z różnych form terapii, ponieważ jest ona dla każdego pacjenta, który tego wymaga lub jest 

możliwość pracy w ten sposób. Dyrektor dodała, że zazwyczaj ok. 10% pacjentów ZOL jest 

objętych stałą terapią, ponieważ z większością pacjentów nie można prowadzić takiej terapii. 

Następnie Dyrektor poinformowała, że zajęcia z terapii psychologicznej od 1 lipca będzie 

prowadziła osobiście.   

 

 Radny Mirosław Bobrowski zapytał czy w tym roku planowany jest zakup sprzętu 

medycznego. 

 Dyrektor poinformowała, że w tym roku nie ma w planach zakupu sprzętu, ponieważ  

w ciągu ostatnich 3 lat doposażono zakład w wymagany sprzęt. Dyrektor dodała, że 

realizowane będzie jedynie doposażenie techniczne zakładu czyli zakup zbiorników wody. 

 

 Starosta Michał Kochanowski powiedział, że Dyrektor Katarzyna Ślimak kompetentnie 

reaguje na wszystkie zagrożenia i problemy, które zdarzają się w placówce. Starosta dodał, że 

pozyskanie lekarzy i personelu medycznego nie jest takie oczywiste, ale osoby pracujące  

w Zespole Opieki Zdrowotnej w Reszlu mówią, że jest tam dobra atmosfera, a Dyrektor jest 

kompetentna i potrafi stanąć na wysokości zadania w trudnych sytuacjach. Starosta powiedział, 

że Zespół Opieki Zdrowotnej jest zupełnie inną jednostką, o innym charakterze, personelu oraz 

innym profilu pacjentów niż Szpital Powiatowy, dlatego nie powinno się ich ze sobą 

porównywać. Starosta poprosił Dyrektor Katarzynę Ślimak, aby powiedziała jak długo czeka 

się na przyjęcie i ile osób obecnie czeka na miejsce.  

 

 Dyrektor poinformowała, że czas oczekiwania do ZOL nie ulega zmianie i jest to 

średnio 5-6 miesięcy, a liczba oczekujących podań to 50-60.  

 

Ad. pkt 11 

INFORMACJA NA TEMAT FUNKCJONOWANIA SZPITALA POWIATOWEGO W 

KĘTRZYNIE 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie informacji Dyrektora Szpitala Powiatowego  

w Kętrzynie Wojciecha Glinkę. 

Dyrektor Wojciech Glinka poinformował, że właśnie dzisiaj podpisał rachunek zysków 

i strat za 4 miesiące tego roku i ten okres zamknął się stratą w wysokości 2 180 000 zł, ale jest 

to wynik lepszy niż w ubiegłym roku o ponad 300 000 zł. Dyrektor wyjaśnił, że do tej pory 

wysokość kontraktu jest na poziomie roku ubiegłego, chociaż po 3 miesiącach 2024 roku miało 

dojść do renegocjacji, ale nie oznacza to, że wzrostów nie będzie. Dyrektor poinformował, że  

w szpitalu pracuje ponad 330 osób, w tym 180 osób na umowę o pracę, a ustawa o płacy 

minimalnej w służbie zdrowia jest zdecydowanie wyższa niż w innych działach gospodarki. 

Dyrektor dodał, że podwyżki utrudniają pracę wszystkim instytucjom w systemie zdrowia,  

a szczególnie szpitalom powiatowym. Dyrektor wyjaśnił, że sytuacja finansowa Szpitala 
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Powiatowego w Kętrzynie na tle województwa wygląda bardzo dobrze, ponieważ 

zobowiązania wymagalne są regulowane w terminie i nie ma żadnych zobowiązań w stosunku 

do Urzędu Skargowego, ZUSu czy pracowników. Dyrektor poinformował, że szpital w ciągu 

ostatnich 5 lat uległ poważnym przekształceniom z uwagi na zmiany demograficzne i mapę 

potrzeb medycznych. Dyrektor powiedział, że mimo poważnego braku personelu medycznego 

na rynku, szpital daje sobie radę i praktycznie we wszystkich oddziałach nie ma większych 

problemów. Następnie Dyrektor poinformował, że w lutym 2023 r. po długich rozmowach ze 

Starostą i Zarządem zlecono wykonanie Programu Funkcjonalno-Użytkowego na rozbudowę, 

modernizację i wyposażenie Szpitala Powiatowego w Kętrzynie, a głównie chodziło o to, aby 

nie rozszerzając zakresu działań stworzyć szpital, który będzie w pełni odpowiadał potrzebom 

mieszkańców powiatu. Dyrektor powiedział, że dokument był tworzony przez rok i przewiduje 

dobudowę czterokondygnacyjnego obiektu za izbą przyjęć i umieszczenia w nim poradni 

specjalistycznych, pomieszczeń technicznych, przeniesienie pracowni diagnostyki obrazowej, 

stworzenie nowej pracowni endoskopii z salą zabiegową, utworzenie oddziału geriatrii oraz 

przeniesienie i modernizacja OIOMu, natomiast na ostatnim piętrze byłby oddział 

internistyczny.  

Radny Sławomir Pleskowicz powiedział, że cieszy się, iż szpital w oczach pacjentów 

wygląda bardzo dobrze i mówią wprost o pozytywnych zmianach, jakie zaszły w ostatnich 

latach pod kierownictwem Dyrektora Wojciecha Glinki.  

 Radny Mirosław Bobrowski zapytał o położnictwo w Szpitalu Powiatowym  

w Kętrzynie. 

 Dyrektor wyjaśnił, że położnictwo uznaje się za dziedzinę medycyny szczególnie 

narażoną na wszelkiego rodzaju zagrożenia, a minimalny próg porodów w szpitalu 

powiatowym to 400, natomiast w tej chwili  żaden z sąsiednich szpitali nie ma tylu porodów.  

 Radna Stefania Siewruk – Welens powiedziała, że jest pod wrażeniem, ponieważ gdy 

małe dziecko trafia na izbę przyjęć to zawsze kierują dziecko do pediatry na oddział dziecięcy.  

Starosta Michał Kochanowski powiedział, że mamy w powiecie wiele ważnych zadań, 

ale  

w tamtej kadencji przyświecała zasada, że szpital jest najważniejszy, ponieważ najważniejsze 

jest życie i zdrowie człowieka. Starosta wyjaśnił, że sytuacja szpitala nie jest idealna, ale 

zdecydowanie lepsza niż była 5 lat temu. Starosta powiedział, że to decyzją Dyrektora 

Wojciecha Glinki na izbie przyjęć dyżuruje lekarz, chociaż nie jest to wymogiem. Starosta 

wyjaśnił, że szpital nie będzie w dobrej sytuacji finansowej dopóki nie będzie odgórnych 

regulacji dotyczących wyceny świadczeń, ponieważ zabiegi wykonywane w starej technologii 

są tańsze niż na nowoczesnym sprzęcie, ale wycena NFZ jest taka sama. Starosta powiedział, 

że na Konwencie Powiatów Polskich szpitale są stałym tematem, ale nie ma to znaczenia, 

ponieważ system jest źle skonstruowany.  

Dyrektor poinformował, że na oddziale chirurgii ma dwóch lekarzy rezydentów, a jeden 

z nich powiedział, że słyszał o dobrej atmosferze w Szpitalu Powiatowym w Kętrzynie  

i specjalistach od których można się uczyć. Dyrektor dodał, że ma nadzieję, iż NFZ uwzględni 

racjonalne wnioski o korzystniejszą wycenę procedur medycznych. 

Radny Mirosław Bobrowski zapytał czy w poprzednich latach były wypłacane jakieś 

odszkodowania. Następnie radny przypomniał, że kilka lat temu był plan przejęcia szpitala 

przez spółkę handlową i nie wiadomo jakie byłyby teraz losy placówki. 

Dyrektor wyjaśnił, że wypłacono jakieś 100 000 zł w konsekwencji zdarzenia z 2015 

roku oraz ok. 40 000 zł z 2021 r., a ponadto toczą się jeszcze głośne medialne sprawy sprzed 

kilku lat. Następnie Dyrektor powiedział, że przerabiał sprawę spółek prawa handlowego będąc 
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radnym Powiatu Mrągowskiego, gdy przyjeżdżali przedstawiciele jednej ze spółek 

zarządzających szpitalami i namawiali Starostę Mrągowskiego na wejście w układ. Dyrektor 

dodał, że na szczęście Powiat Kętrzyński nie wszedł w spółkę i była to dobra decyzja.  

Radna Dorota Nowik zapytała jaki byłby udział Powiatu przy realizacji inwestycji 

rozbudowy szpitala. 

Dyrektor wyjaśnił, że aby ubiegać się o środki zewnętrzne trzeba mieć podstawę i jest 

nią Program Funkcjonalno-Użytkowy, w którym autorzy zawarli kosztorys, ale zazwyczaj  

w przetargach ceny są niższe. Dyrektor poinformował, że w zależności od finansowania 

zewnętrznego będzie konieczny jakiś procent wkładu własnego. Dyrektor dodał, że być może 

Miasto Kętrzyn pomoże w sfinansowaniu wkładu własnego, ponieważ z usług szpitala 

korzystają wszyscy mieszkańcy.  

 

Ad. pkt 12 

ZAPOZNANIE SIĘ ZE SPRAWOZDANIEM Z REALIZACJI PROGRAMU 

WSPÓŁPRACY POWIATU KĘTRZYŃSKIEGO  

Z ORGANIZACJAMI POZARZĄDOWYMI I INNYMI PODMIOTAMI W ROKU 2023 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że sprawozdanie zostało przesłane 

radnym z materiałami sesyjnymi (zał. nr 6). Przewodniczący poprosił Naczelnika Wydziału 

Rozwoju, Promocji, Kultury i Sportu Rafała Jakubczaka o przedstawienie informacji. 

 

 Naczelnik Rafał Jakubczak poprosił o pytania do przesłanego sprawozdania. 

 

 Radni nie zgłosili dodatkowych pytań ani uwag do sprawozdania.  

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił 10 minut przerwy.  

 

Ad. pkt 13 

PODJĘCIE UCHWAŁ 

Po przerwie Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia,  

a mianowicie podjęcia przewidzianych w porządku obrad II sesji Rady Powiatu uchwał  

w sprawach: 

Nieobecny radny Zbigniew Olenkowicz. 

 

a) zmiany uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na 

terenie Powiatu Kętrzyńskiego, warunków i zasad korzystania z nich oraz 

ustalenia stawki opłaty za korzystanie z tych przystanków 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał Przewodniczących komisji stałych o opinie na 

temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 

 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  

w Kętrzynie w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych na terenie Powiatu Kętrzyńskiego, warunków i zasad korzystania  

z nich oraz ustalenia stawki opłaty za korzystanie z tych przystanków, który został podjęty 

jednogłośnie głosami 15 „za” i nosi numer II.11.2024 (zał. nr 7).  
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b) delegowania radnych Rady Powiatu Kętrzyńskiego w skład Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku 

 

 Starosta Michał Kochanowski zgłosił autopoprawkę Zarządu Powiatu w Kętrzynie do 

projektu uchwały w sprawie delegowania radnych Rady Powiatu Kętrzyńskiego w skład 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku polegającą na zmianie w §1 wyrazu Lipskiego na wyraz 

Kętrzyńskiego. 

 

 Przewodniczący Rady zapytał czy radni zgłaszają sprzeciw, aby autopoprawka została 

przyjęta w głosowaniu łącznie z projektem uchwały.  

 Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 Następnie Przewodniczący poprosił o zgłoszenie kandydatów do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku. 

 Starosta Michał Kochanowski zgłosił kandydaturę radnego Mirosława Bobrowskiego 

oraz Zbigniewa Olenkowicza. Starosta wyjaśnił, że radnego Zbigniewa Olenkowicza nie ma 

już na sali, ale podczas posiedzenia Komisji Budżetu wyraził zgodę na bycie członkiem 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku, podobnie jak radny Mirosław Bobrowski. 

 

 Przewodniczący poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów do składu 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku.  

 Lista kandydatów została zamknięta 15 głosami „za”.  

 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 

 Przewodniczący Rady odczytał, a następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały 

Rady Powiatu w Kętrzynie w sprawie delegowania radnych Rady Powiatu Kętrzyńskiego  

w skład Komisji Bezpieczeństwa i Porządku wraz z autopoprawką, który został podjęty 

jednogłośnie głosami 15 „za” i nosi numer II.12.2024 (zał. nr 8).  

 

 

c) wyznaczenia przedstawicieli Rady Powiatu w Kętrzynie do Stowarzyszenia 

Warmińsko-Mazurskich Samorządów Pogranicza 

 

Przewodniczący poprosił o zgłoszenie kandydata na przedstawiciela Rady Powiatu do 

Stowarzyszenia Warmińsko-Mazurskich Samorządów Pogranicza. 

 Starosta Michał Kochanowski zgłosił kandydaturę radnej Olgi Szostek.  

 Przewodniczący zapytał czy radna wyraża zgodę na kandydowanie. 

 Radna Olga Szostek wyraziła zgodę.  

 

 Obrady opuścił radny Rafał Rypina.  

 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów na 

przedstawiciela Rady Powiatu w Kętrzynie do Stowarzyszenia Warmińsko-Mazurskich 

Samorządów Pogranicza.  

Lista kandydatów została zamknięta 15 głosami „za”.  

 

 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 

 Przewodniczący Rady odczytał, a następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały 

Rady Powiatu w Kętrzynie w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Powiatu  
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w Kętrzynie do Stowarzyszenia Warmińsko-Mazurskich Samorządów Pogranicza, który 

został podjęty jednogłośnie głosami 14 „za” i nosi numer II.13.2024 (zał. nr 9).  

 

 

d) ustalenia wynagrodzenia Starosty Kętrzyńskiego 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał Przewodniczących komisji stałych o opinie na 

temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  

w Kętrzynie w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Kętrzyńskiego, który został 

podjęty głosami 12 „za” oraz 2 „wstrzymującymi się” i nosi numer II.14.2024 (zał. nr 10).  

 

 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2024 

– 2035 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał Przewodniczących komisji stałych o opinie na 

temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Starosta Michał Kochanowski zgłosił autopoprawkę Zarządu Powiatu do projektu 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 

2024 – 2035 z następującymi zmianami: 

W roku 2024: 

1. dochody majątkowe ze środków Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji 

Strategicznych zmniejsza się o 8 000 000 zł, 

2. wydatki majątkowe zmniejsza się o 8 010 934 zł, 

3. deficyt budżetu zmniejsza się o 10 934 zł, 

4. przychody z tytułu nadwyżki z lat ubiegłych zmniejsza się o 10 934 zł. 

 

W roku 2025: 

1. dochody majątkowe ze środków Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji 

Strategicznych zwiększa się o 7 566 058 zł, 

2. wydatki majątkowe zwiększa się o 7 576 992 zł, 

3. nadwyżkę budżetu zmniejsza się o 10 934 zł, 

4. przychody z tytułu wolnych środków zwiększa się o 10 934 zł. 

 

Zmiany w przedsięwzięciach: 

1) Wprowadza się przedsięwzięcie pn. „Poprawa bezpieczeństwa drogowego poprzez 

przebudowę i remont dróg powiatowych na terenie Powiatu Kętrzyńskiego”. 

Wartość przedsięwzięcia stanowi kwotę 8 067 111 zł, w tym dofinansowanie ze środków 

Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych 7 566 058 zł, 

udział własny 501 053 zł, realizacja zadania w latach 2024-2025, z czego: w 2024 r. – 

490 119 zł, w 2025 r. – 7 576 992 zł. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy radni zgłaszają sprzeciw, aby autopoprawka została 

poddana pod głosowanie łącznie z projektem uchwały. 
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Radni nie zgłosili sprzeciwu.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  

w Kętrzynie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego 

na lata 2024 – 2035 wraz z autopoprawką, który został podjęty jednogłośnie głosami 14 „za”  

i nosi numer II.15.2024 (zał. nr 11).  

 

f)  zmian w budżecie powiatu na rok 2024 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał Przewodniczących komisji stałych o opinie na 

temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Starosta Michał Kochanowski zgłosił autopoprawkę Zarządu Powiatu do projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2024 z następującymi zmianami: 

1.  W zadaniu pn. „Poprawa bezpieczeństwa drogowego poprzez przebudowę i remont 

dróg powiatowych na terenie Powiatu Kętrzyńskiego” dokonać zmiany wartości oraz 

terminu realizacji zadania. Z powodu przedłużenia się procedury wyłonienia 

najkorzystniejszej oferty w postępowaniu II - termin zakończenia zadania przesunął się na 

rok 2025. W 2024 r. dokonać zmniejszenia dochodów i wydatków ze środków Rządowego 

Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych o kwotę 8 000 000 zł oraz 

wydatków ze środków własnych o kwotę 10 934 zł. Po zmianie wartość przedsięwzięcia 

ulega zmniejszeniu o kwotę 433 942 zł, tj. do kwoty 8 067 111 zł, w tym dofinansowanie 

7 566 058 zł, udział własny 501 053 zł, realizacja zadania w latach 2024-2025, z czego:  

w 2024 r. – 490 119 zł, w 2025 r. – 7 576 992 zł. Dla zbilansowania zmniejszyć przychody  

z tytułu nadwyżki z lat ubiegłych 

Zmn. D.  758; 75816; § 6370 – 8 000 000 zł 

Zmn. W.  600; 60014;§ 6370 – 8 000 000 zł 

                                      § 6050 –       10 934 zł 

Zmn. Przychody          § 957  –       10 934 zł 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy radni zgłaszają sprzeciw, aby autopoprawka została 

poddana pod głosowanie łącznie z projektem uchwały. 

Radni nie zgłosili sprzeciwu.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  

w Kętrzynie w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2024 wraz z autopoprawką, który 

został podjęty jednogłośnie głosami 14 „za” i nosi numer II.16.2024 (zał. nr 12).  

 

Ad. pkt 12 

INFORMACJE, OŚWIADCZENIA I WOLNE WNIOSKI 

 

 Radna Marta Wielgat poinformowała, że zgodnie z §62 ust. 1 Statutu Powiatu 

Kętrzyńskiego zgłasza utworzenie Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej Rzeczypospolitej 

Polskiej w składzie 

1. Andrzej Niedźwiecki – przewodniczący 

2. Marta Wielgat - członek 

3. Zbigniew Olenkowicz - członek 
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Radna Olga Wanago poinformowała, że na podstawie §62 ust. 1 Statutu Powiatu 

Kętrzyńskiego zgłasza utworzenie Klubu Radnych Razem Możemy Więcej w Radzie Powiatu 

w Kętrzynie w kadencji 2024-2029 w następującym składzie: 

1. Olga Wanago – przewodnicząca 

2. Alina Janiszewska – wiceprzewodnicząca 

3. Robert Trusewicz – sekretarz  

4. Michał Kochanowski – członek  

5. Olga Szostek - członek 

6. Sławomir Pleskowicz - członek 

7. Leszek Szewczuk - członek 

8. Mirosław Bobrowski - członek 

9. Aneta Pietrzyk-Hornicka - członek 

 

Radny Sławomir Pleskowicz poprosił, aby radni mieli ze sobą kontakt telefoniczny,  

w związku z czym poprosił o listę kontaktów do radnych, jeśli wyrażają na to zgodę.  

 

Ad. pkt 13 

PRZYJĘCIE PROTOKOŁU 

 Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie projekt protokołu: 

• z I sesji Rady Powiatu w Kętrzynie w dniu 7 maja 2024 r. – został przyjęty jednogłośnie 

głosami 14 „za”. 

 

Ad. pkt 14 

ZAKOŃCZENIE SESJI RADY POWIATU W KĘTRZYNIE 

 W wyniku wyczerpania porządku dziennego Przewodniczący Rady zamknął II sesję  

VII kadencji Rady Powiatu w Kętrzynie o godzinie 15:45.  

 

 

 

Protokołowała: 

M. Filipiak 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu  

w Kętrzynie 

 

/-/ Leszek Szewczuk 


